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Priloga: 02 
 
Datum: 05.01.2016 
 
 

ZAPISNIK 
 
 
4. SEJE ODBORA ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI IN OBČINSKO PREMOŽENJE, ki je bila v 
ponedeljek, 4. januarja 2016, ob 18.00 v prostorih Občine Braslovče.  
 
Prisotni člani odbora: Uroš Zupanc, Danilo Arčan, Anton Repnik, Josip Ivanovič in Bogdan Trop 
Ostali prisotni: župan Branimir in Renata Marolt 
Odsotni: Bogomir Andoljšek, Andrej Hribernik 
 
AD 1) Predsednik odbora je uvodoma pozdravil prisotne in ugotovil, da je na seji prisotnih 5 članov 
odbora za gospodarske dejavnosti in občinsko premoženje, kar pomeni, da se seja lahko nadaljuje. 
 
AD 2) Na seji se je obravnaval naslednji dnevni red:  
 
Predlagam naslednji dnevni red : 
1. Ugotovitev prisotnosti 
2. Potrditev dnevnega reda 
3. Potrditev zapisnika 3. seje odbora 
4. Obravnava predloga proračuna občine Braslovče za leto 2016 in 2017 
5. Razno 
 
 
AD 3)  
Predsednik odbora je na kratko povzel vsebino zapisnika 3. seje. Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 3. seje. 
 
AD 4)  
Župan je podal izhodišča, ki so bila podlaga za pripravo proračunov za leti 2016 in 2017. V proračunu 
za leto 2016 imajo prednost že začete investicije. Sledijo investicije v komunalno in cestno 
infrastrukturo. V zvezi z izgradnjo kanalizacije je povedal, da bi se naj roki za izgradnjo kanalizacijskih 
sistemov podaljšali. Pričakuje, da bomo konkretne informacije dobili na naslednji seji občinskega sveta 
s strani JKP Žalec. 
Prisotne člane odbora je seznanil še z napovedanim sestankom predstavnikov MOP v zvezi z 
izgradnjo hitre ceste. Neuradno smo izvedeli, da bi naj ministrstvo upoštevalo precej pripomb in da 
izgradnja sploh ni več vprašanje. Če to drži, bo morala občina podati zahteve v smislu neke primerne 
odškodnine za posege v naš prostor. 
 
Josip Ivanovič je postavil vprašanje v zvezi z načrtom prodaje premoženja. Opaziti je, da so načrti 
vsako leto drugačni. Zanima ga, ali postopki v zvezi s prodajo premoženja, ki je bil v programu prodaje 
preteklo leto, tečejo naprej, ali so se ustavili in se bodo začeli novi. 
 
Župan je povedal, da se aktivnosti v zvezi s prodajo parcel, prodaja katerih ni bila zaključena lani, 
nadaljujejo. Seveda pa je vse odvisno od interesa kupcev. Večina parcel je bila prodanih. 
Letošnji načrt prodaje premoženja predvideva prihodke v višini 127.000 EUR. Realno bi lahko iztržili 
dobro polovico načrtovane vrednosti. 
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Danilo Arčan je povedal, da bomo, glede na pričakovano dinamiko prilivov, lahko zelo zadovoljni, če 
bomo realizirali vse, kar je v proračunu zapisano. 
 
Uroš Zupanc je povedal, da nekih neposrednih spodbud za gospodarstvo proračun ne vsebuje, da pa 
morata biti občina in tudi država servis gospodarstvu. Sam se zavzema za to, da se v letošnjem letu 
ne bi povečale cene storitev za občane. Sicer pa si tako, kot njegov predhodnik, želi, da bi se 
proračun realiziral.  
Toneta Repnika je zanimalo, zakaj je na strani prihodkov planiranih tako malo EU sredstev, kaj se 
pričakuje od aktivnosti v zvezi s povprečnino in zakaj je indeks povišanja sredstev na medobčinskem 
inšpektoratu tako visok.  
Župan je odgovoril, da sam v zvezi s povprečnino ne pričakuje kakšnih sprememb. Upa pa, da bi se 
na ravni države našla kakšna sredstva, ki še bodo namenjena komunalni infrastrukturi. V preteklem 
letu smo bili na srečo zelo uspešni in smo ob koncu programskega obdobja,  skupaj s partnerskimi 
občinami,  pridobili EU sredstva za dva velika projekta. Računamo, da bi nam kaj takšnega uspelo tudi 
letos ali prihodnje leto. 
Malo optimizma nam vliva tudi dejstvo, da se nam počasi iztekajo nekatere obveznosti, ki jih imamo s 
preteklimi investicijami, zaradi česar se bo sprostilo nekaj sredstev. 
V zvezi s stroški medobčinskega inšpektorata je dodal še, da imajo inšpektorji na našem območju kar 
precej dela. Mnogokrat ukrepanje od nas zahtevajo kar občani sami. 
Bogdan Trop je povzel razprave predhodnikov. Izrazil je zadovoljstvo, da se je razprava razširila na 
vsa področja proračuna in ne le na postavko 14. Dejstvo je, da občina ni tista, ki bi bila gonilna sila 
razvoja gospodarstva, vsekakor pa mora biti v pomoč vsem, ki imajo interes za razvoj, hkrati pa mora 
občina zagotavljati ugodno poslovno okolje. K temu spada tudi infrastruktura, sem sodijo tudi cestne 
povezave. V zvezi s traso ceste se strinja z županom, da mora občina iztržiti, kar se da največ. 
Postavil pa je vprašanje v zvezi odkupom zemljišča za pločnik Gomilsko – Rezana. Nekoč je bila 
praksa, da se za izgradnjo infrastrukture, ki je v interesu občanov, zemljišča ne odkupujejo. Sprašuje, 
zakaj je v tem primeru drugače? 
Župan je povedal, da gre tem primeru za zelo star dolg, še iz bivše Občine Žalec. Sicer pa stališče 
občine ostaja nespremenjeno. Občina bo gradila infrastrukturo tam, kjer obstaja za to interes občanov. 
Interes pa izkažejo s pripravljenostjo brezplačnih odstopov zemljišč, soglasij itd. Vse prevečkrat se 
srečujemo z zahtevami po odškodninah in celo tožbah. Zadnji primer je povezan z javno razsvetljavo v 
Letušu. 
Po razpravi so člani odbora za gospodarske dejavnosti in občinsko premoženje soglasno sprejeli 
naslednji  
 
SKLEP: Člani odbora za gospodarske dejavnosti  in občinsko premoženje se strinjajo s 
predlogom proračuna za leti 2016 in 2017 v delu, ki se nanaša na področje gospodarskih 
dejavnosti. 
 
AD 5)  
Uroš Zupanc je povedal, da po zadnjem ogledu gradu Žovnek ugotavlja, da območje gradu urejeno do 
te mere, da se ga lahko prične tržiti oziroma za ogled pobirati vstopnino kot je to praksa v sosednjih 
državah. Apelira na župana, da  se poišče možnost v zvezi s tem. 
Župan se strinja, da bi grad lahko začeli tržiti. Ker pa je s svojimi aktivnostmi na gradu še vedno zelo 
aktivno Kulturno zgodovinsko društvo Žovnek, je potrebna pri tem velika mera previdnosti. Sam se 
zaveda, da niti društvo niti občina nista tista, ki bi z gradom lahko upravljala, po drugi strani pa mora 
društvo še vedno obdržati določeno vlogo. Kakšno vlogo naj bi društvo lahko imelo sam še ne ve, vidi 
pa možnost sodelovanja z Zavodom 3 jezera.  
 
Predsednik se je prisotnim zahvalil za udeležbo in zaključil sejo ob 19.20 uri. 
 
Zapisala: 
Renata Marolt 
           PREDSEDNIK ODBORA 
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          Bogdan Trop 
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